
Množné číslo 

 

Množné číslo: a) pravidelné 

b) nepravidelné 

 

a) Pravidelné množné číslo 

- tvorí sa pridaním  - s a – es k podstatnému menu: 

cat – mačka  jednotné číslo  

cats – mačky množné číslo 

 

book – books;  dog – dogs; boy – boys 

 

Pravidlá pre množné číslo: 

1. bez problému: room – rooms; elephant – elehants; doll – dolls 

2. keď sa podstatné meno končí na písmeno: - s, - x, - ch, - sh, pridávame 

na konci slova – es: 

krabica – box – boxes;  

autobus – bus – buses; 

hodinky – watch – watches; 

3. ak sa podstatné meno končí na písmeno  - o, prídávame  - es: 

zemiak – potato – potatoes 

paradajka – tomato – tomatoes 

4. ak sa podstatné meno končí na – y a pred ním je spoluhláska 

(napríklad: b, l, m, n, d,....), tak sa y mení na mäkké  - i a pridáme – es: 

dieťa – baby – babies, 

mesto – city – cities 

5. ak sa podstatné meno končí na – y a pred ním je samohláska 

(napríklad: a, e, o, u,...), prídáme – s: 

chlapec – boy – boys 

deň – day – days 

 



b) nepravidelné množné číslo 

- podstatné meno má iný tvar 

 

jednotné číslo množné číslo preklad 

child children dieťa – detí 

man men muž – muži 

woman women žena – ženy 

tooth teeth zub – zuby 

goose geese hus – husi 

foot feet noha – nohy 

person people osoba - ľudia 

mouse mice myš - myši 

 

 

 

 

Prečítajte si pozorne množné číslo. Vysvetlíme si to v pondelok 23.11.2020 o 15,00 

hod. na zoome. 

Držte sa. 

 

 

 

  


